
CURS 23/24

REUNIÓ JUNTA DINAMITZADORA ACTA
Núm. 10

Assistents: Pili, Carles, Marta, Virginia, Blanca, Maite, Xavi, Anna, David i Raquel Data: 13/11/2023
Hora: 21:45

COMISSIÓ/TEMA SITUACIÓ/ACORDS TASQUES RESPONSABLE

1 Aprovació de
l’acta anterior Repàs de les tasques pendents.

2 Reunió de la
JuDi i les CoDis Els punts: 3, 4 i 6 es van parlar a la reunió

Crear document nou per la
propera reunió Raquel

3

Necessitat reforç
migdia i sortides

A la reunió amb les codirectores ens traslladen la situació de la manca de
recursos per cobrir la figura de vetllador per un infant de la comunitat de
grans tres dies a la setmana, dues hores.

També la necessitat de vetllador per sortides acompanyament amb infants.

Les professionals del CAP referents de ‘Salut i escola’ ofereixen formació
als professionals, si cal, per malalties concretes.

De les subvencions de l’ajuntament que ja ha acabat el termini, han sobrat
diners? Fa dos anys van fer un ajut per cobrir una necessitat semblant.
En aquell moment es va pagar: 50% l’escola i 50% la CAFI.

Cal fer la recollida d’informació per concretar la necessitat.

És important informar a les famílies de l'escola perquè tothom sigui
conscient de la situació, ja que el departament no dota a les escoles
públiques dels recursos necessaris per atendre el seu alumnat.

Saber el cost de gener a
juny.

David: Pam i pipa
Raquel: empresa
vetlladors

Contactar amb la tècnica
de l’ajuntament amb la que
es va parlar fa dos cursos
que van fer un ajut puntual

Anna i Carles

Mirar terminis de la
subvenció del curs passat. Carles

Demanar assessorament a
la FAPAC Carles

Posar a l’acta amb les
CoDis la sugerencia de
informar a les famílies de la
situació

Raquel



4 Consell escolar Hi ha 6 persones candidates del sector famílies pel consell escolar. Crear document nou per la
propera reunió Raquel

5
Traspàs comissió
mixta de
menjador

Bon funcionament del servei, estabilitat de la plantilla de monitors, han fet
una formació amb la Fina Monell, hi ha coordinació amb les mestres.

Pam i Pipa encara no ha cobrat la totalitat de les beques el curs passat.
Estan a l’espera de cobrar-ho per donar els diners que deuen a la CAFI.

Demanda d'activitats del pla educatiu d’entorn de l'ajuntament: CM:
batucada i escacs. CG: batucada i volei. Comença al gener.

S’ha comprat material per l'estona d’oci amb el fons de la CAFI. S’ha fet la
proposta de comprar una taula de ping pong si queden diners.

El 30 novembre a les 4h hi ha la trobada entre les monitores i el
professorat de cada comunitat per compartir el projecte educatiu.

De moment el cuiner continua per aquest curs. Quan es jubili farà una
formació i traspàs durant un mes.

6 Comissió de Pati

Revisió de l’estat de la muntanyeta: cantos amb punxa de les pedres
Els mestres de la comissió de pati parlaran en comissió de pati per
arreglar la cremallera.
Tenen una reunió programada de comissió.

Demanar un traspàs
d’informació de la reunió a
la JuDi

Carles

7 Temes pendents
amb les CoDis

Tema entrepans per esmorzar a grans
Fruita a l’escola des de la unió europea

8 Comissió
Finançament S’enviarà un mail amb els horaris de venta de loteria. Fer el cartell Comunicació

Data propera reunió: dilluns dia 20 a les 21:30h


